
Referat fra Grundejerforeningen Frydenstrand d. 25 april 2025. 

1. Formanden bød forsamlingen på 42 deltagere velkommen. 

2.Kurt Hemmingsen blev valgt til dirigent. 

3.Den konstituerede formand Ole Bekker aflagde beretning (vedlægges) blev godkendt. 

4. Regnskabet blev fremlagt af Jacob Nielsen. Det blev vedtaget. (vedlægges)  

5. Opløsning af grundejerforeningen, bestyrelsen klargjorde hvorfor forslaget er 

fremkommet. Foreningen har på nuværende tidspunkt ingen funktion udover at være en 

social forening. Der er intet fælles område eller lignende som foreningen skal varetage, 

den er således et levn fra tidligere tider med fællesområder. Der var et stort flertal af de 

fremmødte som ønskede at bevare foreningen, efter en pause hvor folk kunne snakke 

sammen, blev der fundet nye medlemmer til bestyrelsen. Forslaget blev dermed afvist. 

6. Valg til bestyrelsen. 

A. Bestyrelsesformand Susan Post, Frydenstrands alle 9 

B. Ole Bekker ikke på valg først til 2026. 

C. Kasserer Jørgen Lund, Frihedsvej 4 

D. Bestyrelses medlem Camilla Tingleff, Frydenstrands alle 1 

E. Bestyrelses medlem Lars Lorentsen, Frydenstrands alle 5 

F. Bestyrelses suppleant  Karl Knudsen, Frydenstrands alle 42 

G. Valg af 2 revisorer. Kurt Hemmingsen. og Jens Peter Jensen vil gerne fortsætte. 

H. Genvalg af revisionssuppleant Frede Albrechtsen. 

 

7. A. Forslag fra bestyrelsen at afholde generalforsamlingen og spisning i Halv leg. 

Forslaget blev vedtaget, ingen stemte imod. 

    B. Der er ikke indkommet nye forslag til aktiviteter. 

8. Eventuelt 

 Susan Post foreslog at genoptage, at formanden besøger nye ejere og medbringer 

en blomst og folder om foreningen.  

 Et medlemsforslag om at der kan blive opsat en hjertestarter i grundejerforeningen. 

Den kommende bestyrelse vil undersøge forslaget, udfordringen er at en sådan 

hjertestarter skal placeres på en privat bolig. 

 Et andet forslag om opsætning af fartbegrænsningsskilte og blive malet på 

asfalten hvad der må køres i området. Den kommende bestyrelse vil undersøge 

forslaget, bestyrelsen har igennem tiden kontaktet kommunen flere gange for at 

undersøge omkring muligheder for at lave fartbegrænsning, enten har kommunen 

ikke ville give tilladelse ellers også har det vist sig at være meget dyrt ved 

eksempelvis fartbump. 

Generalforsamlingen blev afsluttet med banko og middag. 


